
 

 

12 augustus 2015 

 

Beantwoording schriftelijke vragen proces van Woustraat 

Op 1 juni jl. heb ik namens de fractie van GroenLinks schriftelijke vragen gesteld over het proces rond 
de herinrichting van de van Woustraat. Op 12 augustus, ruim twee maanden later hebben we op 
geen van deze vragen antwoord mogen ontvangen. Wel is een mededeling van uitstel ontvangen, 
zonder aanduiding op welk moment de vragen wel beantwoord kunnen worden. 

Vanzelfsprekend hebben wij begrip dat niet alle vragen direct te beantwoorden zijn en begrijpen we 
ook dat het reces in deze een factor is. 

Inmiddels is er echter in de media (Stadsblad de Echo dd 12 augustus) een bericht verschenen met 
uitspraken van de portefeuillehouder over een participatieplan, dat in het DB al voor de vakantie zou 
zijn vastgesteld. 

Indien deze informatie correct is bevreemd het ons dat er blijkbaar wel al enige tijd geleden een 
participatieplan vastgesteld zou zijn (hetgeen onderwerp van onze vragen is), over dit plan ook al 
naar buiten wordt gecommuniceerd, maar op onze schriftelijke vragen hierover door ons nog geen 
enkele inhoudelijke reactie is ontvangen. 

Namens de fractie van GroenLinks wil ik middels deze brief aandringen op spoedige beantwoording 
van tenminste de vragen waarop beantwoording mogelijk is en/of waarover ook al naar buiten 
gecommuniceerd wordt. 

 

Namens de fractie van GroenLinks Amsterdam Zuid, 
 
 
Rocco Piers 
Fractievoorzitter GroenLinks  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


